
Protokoll för IT-sektionens styrelsemöte

2023-02-22

Styrelsens medlemmar: Lukas Lindén Thöming (Ordförande), Sebastian Fällman (Vice Ordförande),
Tova Radhe (Sekreterare), Per Jutterström (Sportchef), John McLelland (Informationsansva-
rig), Filip Zanton (Kassör), Oscar Wadestig (Klubbmästare), Vincent Andersson (Klubbmästare),
William Lundström (Studier̊adsordförande), Hjalmar Dahlberg (Studiesocialt Ansvarig)

Fr̊anvarande: Oscar Wadestig, Vincent Andersson, Filip Zanton, Sebastian Fällman

Även närvarande:

Mötet öppnas: 12:30

1 Val av justerare

• Per Jutterström väljs till justerare.

2 Godkännande av dagordningen

• Dagordningen godkänns.

3 Dagordning

3.1 Uppdateringar

3.1.1 Hoodies

• Styrelsehoodies är beställda och beräknas komma 9 mars.

• När dessa anlänt bör fotografering av styrelsen h̊allas s̊a snart som möjligt s̊a att bilder av
styrelsens medlemmar p̊a hemsidan och diverse andra ställen kan uppdateras.

3.1.2 Sektionsuppstart

• UTN har bjudit in till sektionsuppstart. Ett frivilligt men nyttigt event.

3.1.3 Måndagssittningen

• Vice har kontaktat Sm̊alands nation om att ha sittning vid insparken 2023. Avslag ficks d̊a
nationen kommer att renoveras vid tillfället.

• Ordföranden föresl̊ar sittning p̊a Snerikes med öppet släpp som alternativ. D̊a detta alternativ
är dyrare för sektionen m̊aste det diskuteras närmare med b̊ade kassören samt med Lars-Åke
gällande eventuell sponsering.
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3.1.4 Styrelsesittning

• Styrelsen är taggade inför morgondagens styrelsesittning.

3.2 Sportchef vill spendera pengar

• Sportchefen vill köpa in ett första hjälpen kit till sektionen.

• Under ett sportevenemang nyligen förekom en lättare skada, n̊agot som med sannolikhet
ocks̊a kommer hända i framtiden. Sportchefen hade d̊a inte lämpliga verktyg till hands, utan
en annan sektion fick bist̊a hjälp. Ett första hjälpen kit skulle öka tryggheten och säkerhet
för sektionens medlemmar.

3.3 Studerande skyddsombud

• Skyddsombudet har inte bytts ut p̊a länge.

• Studiesocialt ansvarig erbjuder sig att g̊a p̊a den rekommenderade utbildningen för positionen.

3.4 Enkät

• Studiesocialt ansvarig har blivit tillfr̊agad att skicka ut en enkät gällande Ångströms hus 10
till sektionens samtliga medlemmar och undrar om en s̊adan funktion finns.

• Informationsansvarig tar p̊a sig att göra ett massutskick till samtliga medlemmar.

4 Övriga fr̊agor

• Styrelsemärkerna är slut och behöver beställas om. Designen för dessa är borttappade. Ny
design eller avbildning fr̊an ett existerande märke blir den kommande designen.

• Informationsansvarig fr̊agar om intresse finns för IT merch i form av en keps. Samtliga sty-
relsemedlemmar uttrycker intresse för idén.

• Studiesocialt ansvarig p̊aminner om Skrubbverkets museumrunda p̊a söndag.

• Sportchefen p̊aminner om badmintonspel denna kväll.

Mötet avslutas: 12:53

Upprättat av: Tova Radhe (Sekreterare)
Justerat av: Per Jutterström (justerare).


